

Referat fra menighedsrådsmøde torsdag den 27. november 2025 kl. 19.00-22.00

	Tid Ansvarlig for punkt Ansvarlig for handling
1. Indledning v. Jes	19.00-19.10
2. Besøg af kirke-kulturmedarbejderne, Laila og Esbern Vi får i aften besøg af kirke-kulturmedarbejderne for en drøftelse af deres arbejde samt mulige opmærksomhedspunkter for os som MR. Ramme for drøftelsen: Hvordan går det helt generelt med de opgaver, kirke-kulturmedarbejderne varetager? Hvad fylder aktuelt for jer som kirke-kulturmedarbejdere? • Glæder og bekymringer? • Ændringer ift de nye visioner? Er der noget MR skal være opmærksom på i den kommende tid ift jeres funktionen som kirke-kulturmedarbejdere? Referat Kirke- og kulturmedarbejderne orienterede om deres arbejde.	19.10-19.45
3. Menighedsrådet konstituerer sig. Formand vælges ved hemmelig afstemning. Næstformand, kasserer, kirkeværge og kontaktperson vælges. Referat Valgt blev: Formand: Sven Madsen Næstformand: Peter Ø. Jacobsen Kasserer: Claus Weber Kontaktperson: Jes Jessen Kirkeværge: Torben Bundgaard Bygningskyndig: Torben Rasmussen	19.45-20.00 Sven
4. Siden sidst (O) Der har været holdt møde med Exit om samarbejdet mellem Exit og Sankt Hans kirke. Noter vedhæftet. Praktikant. Der henvises til tidligere udsendt mail fra Jes.	20.00-20.15 Sven og Jes

Referat Ang Exit: Der henvises til omtalte notat. Birgitte Skovgaard er Menighedsrådets kontaktperson til Café Exit. Menighedsrådet er positive overfor initiativerne. Ang. Praktikant. Jes orienterede jf. tidligere udsendte mail.	
5. Opsamling på forhold vedr. fysiske rammer m.v. Skimmelprojekt: Vi nærmer os forhåbentlig, at der sker noget ift skimmelprojektet. Vi skal derfor afklare, hvordan vi takler vi skimmelprojektet i forhold til kirkelige handlinger. Tidspunkt for udførelse af skimmelprojektet? Hvilke kirkelige handlinger kan foregå samtidig med projektet? Infoskærm: Størrelse mv., pris og placering? Tidspunkt for kirkesyn. Frist for kirkesyn er 1. oktober. PU ser først på protokoller efter 1. oktober, selv om de er indsendt i foråret. Torben foreslår at vi afholder kirkesyn i september. Referat Der blev orienteret om skimmelprojektet. Vi lægger op til, at der først tages hul på opgaven efter bryllupssæsonen, dvs til september om muligt. Infoskærm: Der sendes en ansøgning til Odense Kommune ud fra de givne oplysninger om konkret skærm Kirkesyn: Vi fastholder synet i marts	20.15-20.45 Torben
6. Økonomi (O, D) Med udgangspunkt i aktuelt forbrug drøfter vi, hvad der skal prioriteres igangsat/indkøbt i den kommende tid. Referat Der blev orienteret om den aktuelle økonomi. Der forventes et mindre overskud	20.45-21.00 Claus
7. Alpha Gruppen bag Alpha kurset er gået i gang med at tænke fremad ift nyt kursus. De har sendt følgende til MR: "Kunne der laves et banner eller noget mere synlig reklame ved kirken, så sognebørnene ser at der er Alpha i Sankt Hans? Erfaringen er, at dem der kommer, er via dåb eller andet kommet i Sankt Hans Kirke og har set programmet eller hørt annonceringen i kirken. Meget få ser det på hjemmesiden og én enkelt har set et Facebook opslag. Hvordan får vi det ud i	21.00-21.10 Sven

sognet? En 50 kvm. stor reklame på siden kirken ville være noget der blev set, men æstetisk set ville det jo være en katastrofe. Forslag?" Referat Emnet blev drøftet. Der er sat aktiviteter i gang med fx uddeling af plakater, foldere, gavekort osv. Sven kontakter Morten (Alpha-han) angående boosting på sociale medier mv.	
8. Diverse information a) Generel information. b) Nyt fra præsterne - Orientering om somalier-projektet og Kirkens Korshær v. Erik - Vi drøftede situationen med nye i menigheden c) Nyt fra kontaktperson - Orienterede om besøg fra Arbejdsmiljøhuset d) Nyt fra kassereren e) Nyt fra kirkeværgen f) Nyt fra medarbejderrepræsentant - Astrid er genvalgt til posten g) Nyt fra udvalg i øvrigt Referat	21.10-21.40
9. Eventuelt Referat - Ved mødet i januar begyndes med spisning	21.40-21.45
Underskrifter 	